



香港學界體育聯會

**HONG KONG SCHOOLS SPORTS FEDERATION**

香港九龍何文田迴密村街七號地下及二樓 G/F & 1/F, 7 Carmel Village Street, Homantin, Kowloon, Hong Kong. Website: [www.hkssf.org.hk](http://www.hkssf.org.hk)

**Head Office**

Room 203  
Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808  
E-mail: [hkssf@hkssf.org.hk](mailto:hkssf@hkssf.org.hk)

**N. T. Office**

Room 102  
Tel: 2711 2823 Fax: 2761 4821  
E-mail: [regional@hkssf.org.hk](mailto:regional@hkssf.org.hk)

**HK Island & Kln Office**

Room 203  
Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808  
E-mail: [hkssrc@hkssf.org.hk](mailto:hkssrc@hkssf.org.hk)

**External Office**

Room 201  
Tel: 2768 8212 Fax: 2768 4525  
E-mail: [external@hkssf.org.hk](mailto:external@hkssf.org.hk)

## 聯會辦事處暫停開放

為盡量減低疫情在社區擴散的風險，聯會辦事處由 2020 年 2 月 3 日至 8 日將暫停開放。聯會屆時檢視情況後於網站（[www.hkssf.org.hk](http://www.hkssf.org.hk)）再作公布。會員學校如有查詢，可透過電郵提出。

於辦事處暫停開放期間，有關學生運動員註冊證／非教職員領隊的批核申請及領證服務將會暫停，並於辦事處開放後恢復。

香港學界體育聯會 謹啟

日期：二零二零年二月一日

## Temporary Closure of Federation Office

To reduce the risk of the spread of the novel coronavirus in the community, the Federation Office will be temporarily closed from 3 to 8 February 2020. The Federation will review the situation and make further announcement in due course, please check HKSSF website ([www.hkssf.org.hk](http://www.hkssf.org.hk)) for announcement. Member schools may contact us through email for enquiries.

Services for student athlete / team manager (non-staff member) online registration approval and registration card collection will be temporarily suspended until office resumes normal operation.

The Hong Kong Schools Sports Federation

Date: 1<sup>st</sup> February 2020